
REFERAT                 Grundejerforeningen Lottesminde            18.03.2023 

Emne: 8. bestyrelsesmøde i perioden maj 2022- maj 2023 
Formål med mødet: orientering fra formanden, faskine plan og plan for indsats Sø 
2, planlæg arbejdsdagen 26. marts   

Dato: tirsdag 7. marts 2023 

Tid: KL. 19.00 – 21.00  
 

Sted: hos Kim Aggebogårdsvej 20 

Forbered:   

Medbring:  

Mødedeltagere:  
Kim Engstrøm, formand 
Karin Kjems, næstformand, referent 
Mette Petterson -- 
Janni Kjær 
Christian Ryvænge  
Bitten Weis afbud 
Mette Høedholt 
Anne Krog, suppleant -- 

 

Dagsorden:  Delmål og beslutninger:  
 

1. Godkende dagsorden  
 
 
 
2. Orientering fra formand Kim 
     Facebook 
 
 
 
 
 
 
 
 
    Det gamle plankeværk 
 
 
 
 
 
 
   Forslag fra et medlem  
 
 
 
 
 
 

Suppleres med udkast til infobrev til nye 
medlemmer i foreningen. Mette P har sendt et 
udkast ud. 
 
Bank, økonomi m.v. 
Facebooksiden Grundejerforeningen Lottesminde, 
hvordan bruger vi den? 
Formål og indhold vil blive strammet op, men 
omfatter fortsat ejere og beboere i områder. 
Casper Skovgaard repræsenterer medlemmerne 
som administrator mens Kim Engstrøm og Mette 
Petterson repræsenterer bestyrelsen som 
administratorer.  
 
Det gamle plankeværk ved søen på ejendommen 
Langesøvej 28. Ejeren bor på Mallorca og Kim vil 
kontakte hende, når hun angivelig kommer hertil 
til sommer. Vi kan forhåbentlig finde en løsning, 
som kan erstattet det grimme hegn med et ikke 
skæmmende trådhegn. 
 
1) At vi etablerer en bedre stiforbindelse på 
”stiarealet” mellem Sivsangervej og Langesøvej, 
så det bliver lettere at køre der med en 
barnevogn.  
2) At vi etablerer en lille legeplads for mindre børn 
med gynger og rutsjebane. 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2a. Udkast til infobrev Mette P 
 
 
3. Faskine plan 
 
 
 
 
 
 
 
 

3) At vi etablerer en indhegnet hundelegegård for 
hunde som skal gå i snor! 
 
Resume af svar: 
 
1) På arbejdsdagen 26. marts regner vi med at få 
lavet flis og noget af det vil vi lægge ud, hvor der er 
mest ujævnt og mudret på arealet mellem Sivsanger-
vej og Langesøvej. Belægningen skal eventuelt 
senere suppleres med en slags græsarmering. Den 
lille skrænt ved Langesøvej ligger udenfor vores 
område i Søernes Grundejerforening. 
 
2) Forslag om at etablere en lille legeplads med 
gynger og rutsjebane! 
Alle offentligt tilgængelige legepladser er omfattet af 
bygningsreglementet betingelser og krav til 
sikkerhed. Det betyder, at det er meget dyrt at 
etablere en legeplads, og budgettet rummer ikke 
midler til det.  
 
3) Forslag om et etablerer en hundelegegård for de 
mange hunde, som skal føres i snor. 
Lidt baggrund. Der står bl.a. følgende i vores 
ordensregler: "Hunde skal være under kontrol af 
ejeren, og må ikke færdes frit på fællesarealerne." 
Formuleringen bygger på politivedtægtens ordlyd om, 
at hunde "enten føres i bånd eller er i følge med en 
person, som har fuldt herredømme over dem". 
Der står ikke i vores ordensregler, at hunde skal 
føres i snor på fællesarealerne, men at hunde skal 
være i følgeskab med en person, som har kontrol 
med dem. Hunde må gerne lege på fællesarealerne 
med andre hunde, så længe ejerne er til stede og har 
kontrol med dem. 
 
Udsat 
 
Vurdere de to tilbud på løsning af oversvømmelser 
på vores veje i en 3-5-årig faskine plan.   
Vi har p.t. kun kunnet indhente ét tilbud.  
Vi forsøger fortsat at få endnu et tilbud og vi 
fortsætter med at planlægge en løsning mod 
oversvømmelser på vejarealet ved Sivsangervej 
47. 



 
4. Sø 2  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
5. Arbejdsdag 26. marts  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
6. Næste møde 
 
7. Eventuelt  

Svar på prøve af dyndet i sø 2 og hvilke 
konsekvenser har det for hvilken løsning vi kan 
tage. 
Vi har endnu ikke fået taget prøver af dyndet. Vi 
skal tage 5 prøver forskellige steder i søen. Kim og 
Christian vil vove sig ud på det dybe vand snarest.  
Vi regner med, at prøvesvarene på dyndets 
indhold vil give os en pejling på størrelsen på de 
omkostninger, der vil være forbundet med at 
rense søen op.  
 
Vi vil formulere en ansøgning til kommunens 
miljøafdeling om at få en dispensation til at fjerne 
gråpil i søens kanter, samt rødder og jord som er 
skredet ned i søen i den sydlige ende. Vi vil 
desuden forsøge at fjerne andemaden, når den 
begynder at komme igen? 
Sagen fortsætter på næste møde. 
 
Planlæg arbejdsdagen, hvilke opgaver vil vi 
prioritere? 
Efter en gåtur i vores område havde vi en liste 
med 15 punkter. Lange de fleste punkter handler 
om at beskære og rydde op i krat, fjerne pil ved 
søerne og vildtvoksende hyld i skoven o.l. En del 
punkter tager vi til efteråret. 
  
”Bådebroen” eller ”fiskebroen” som synker 
længere og længere ned i vandet er en 
enkeltstående opgave.  
Bestyrelsen vil gerne nedsætte en gruppe af 
personer som har kompetencer og kraft til at være 
med til at løse denne opgave. Hvis vi fjernes 
”broen” får vi aldring lov til at etablere den eller 
noget lignende igen. 
Listen er blevet udvidet med 2 nye punkter. Skal 
vi reparere ”Egons trappe” og skal vi etablere en 
trappe på den meget skrå sti mellem 
Gransangervej 8 og Løvsangervej 15 øst for sø 1? 
 
4. april 2023 
Vi sætter en information op i alle vitrineskabene 
ved postkasserne ”Brug gerne vores fælles 
opslagstavle”. 



  
 

 


